
 
 

 

                                                                       

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
                  Αθήνα,  24/02/2025 

 
Του:   Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 
ΘΕΜΑ:  «Χωρίς την υποσχεθείσα σύζευξη με τις αρμόδιες αρχές και Υπηρεσίες η 

πλατφόρμα δήλωσης περιουσιακής κατάστασης» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Κατ’ εφαρμογή του Ν.5026/2023 τέθηκε σε λειτουργία η νέα πλατφόρμα για την υποβολή 
δηλώσεων Περιουσιακής Κατάστασης («Πόθεν Έσχες»), για την οποία η Κυβέρνηση 
ευαγγελιζόταν αμεσότητα και ταχύτητα κατά την διαδικασία της δήλωσης. Συγκεκριμένα, η 
Κυβέρνηση μεταξύ άλλων υποσχόταν ότι:  α) Θα  αντλούνται αυτόματα δεδομένα από τους 
χρηματοπιστωτικούς οργανισμούς και τα πιστωτικά ιδρύματα, με στόχο την αυτοματοποίηση 
και τη διευκόλυνση της υποβολής των δηλώσεων από τους υπόχρεους, β) Θα δίδεται η 
δυνατότητα  άμεσου ελέγχου των δηλώσεων, καθώς, τα διαθέσιμα δεδομένα για κάθε 
υπόχρεο προσυμπληρώνονται αυτόματα και γ) Θα διαλειτουργεί με το Εθνικό Μητρώο 
Επικοινωνίας, της Γενικής Γραμματείας Πληροφοριακών Συστημάτων και Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης, με στόχο την αποτελεσματικότερη και αμεσότερη ενημέρωση των υπόχρεων 
προσώπων. Δυστυχώς, από προσωπική εμπειρία, ως υπόχρεος της άνω δήλωσης «πόθεν 
έσχες», συνειδητοποιώ ότι, όχι μόνο τα στοιχεία του δηλούντος-υπόχρεου δεν 
συμπληρώνονται αυτόματα μέσω της απαραίτητης σύζευξης με τις αρμόδιες Υπηρεσίες του 
Εθνικού Μητρώου Επικοινωνίας, αλλά αντιθέτως, χρειάζεται να συμπληρωθούν ένα-ένα 
ξεχωριστά, γεγονός το οποίο απέχει παρασάγγας από τις κυβερνητικές υποσχέσεις. 
 

Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1) Για ποιους λόγους τα απαραίτητα στοιχεία των υπόχρεων κατά την κατάθεση της δήλωσης 
περιουσιακής κατάστασης δεν συμπληρώνονται αυτόματα, μολονότι τα στοιχεία τους 
έχουν ήδη επαληθευθεί μέσω του Εθνικού Μητρώου Επικοινωνίας, της ΑΑΔΕ και πολλών 
άλλων Αρχών; 
 

2) Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να επιλυθεί άμεσα το άνω πρόβλημα, 
καθώς, η μη υλοποίηση των  υποσχεθέντων  στον πλαίσιο της νομοθεσίας, που η ίδια η 
κυβέρνηση εισήγαγε, προφανώς, θίγει την αξιοπιστία της; 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
  
ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ 
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